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Setmanari d’informació local

L’oposició
fa front 
comú contra 
les ARE
L’equip de govern es
compromet a crear 
una comissió quan 
disposi de més dades

L’Actual 
tornarà el 
proper
divendres
28 de març

ACTUALITAT  P7

ACTUALITAT  P3

El PSC obté a Castellar el 
millor resultat de les generals

La plaça 
Major acull 
la Fira de 
Sant Josep

Menys 
aigua que 
altres anys

ACTUALITAT  P9ACTUALITAT  P4

La tradicional fira d’aliments  
artesans arribarà dimecres 19 de 
març. Hi haurà unes 55 parades 
de tota mena de productes. A 
la tarda es repartiran unes 700 
racions de crema de Sant Josep i 
hi haurà una audició de sardanes.
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CULTURA  P20JOSEP GRAELLS

Segons la regidoria de Medi 
Ambient, el nivell dels aqüífers 
del municipi és el més baix des 
del 2002. La situació no és preo-
cupant, però el consistori demana 
a la ciutadania que faci un ús res-
ponsable dels recursos hídrics. El 
municipi consumirà aquest any 
1’7 milions de m3 d’aigua.

Molts pneumàtics i 2.000 persones
La primera Trobada Custom de Castellar va aplegar un bon nombre d’aficionats a l’Skate Park.



02 dEL 14 AL 20 dE mARç dE 2008· cAStELLAR dEL vALLèS

Des d’aquesta setmana, la ràdio 
ha augmentat la qualitat del seu 
servei de Ràdio on Line. El servei 
de ràdio a través d’internet ha 
passat d’emetre a una qualitat de 
20 a 32kb, de manera que l’emis-
sora a través d’aquesta via arriba 
als oients amb una qualitat sonora 
força superior. L’accés al servei 
de la Radio on Line és el mateix 
que l’habitual, és a dir a través de 
l’apartat que es troba al menú de 
la dreta de la pàgina principal de 
la nostra web www.castellarvalles 
.cat/radio.php.
Ràdio Castellar va posar en marxa 
el servei a través d’internet l’any 
2003, sent una de les pioneres en 
l’àmbit de les emissores munici-
pals del nostre país. Segons dades 
del 2007, la ràdio a través d’in-
ternet va registrar a l’entorn de 
les 2.500 connexions. D’aquesta 
manera, més enllà doncs de la sin-
tonització a través del 90.1 de la 
FM, l’emissora es pot escoltar des 
de qualsevol punt del món.

Ets de Castellar del Vallès? 
Toques a un grup novell o en 
solitari? T’agradaria poder 
tocar en directe al teu poble? 
No ho dubtis, informa’t sobre 
els recursos que et podem oferir 
des de la regidoria de Joventut. 
Passa’t per El Punt de dilluns a 
divendres de 17 a 20h.

recursos per viatjar|| Qual-
sevol moment és bo per viatjar, 
però si gaudim de diferents dies 
de vacances cal preparar-s’ho 
una mica més. Pensant  en el 
bon temps, l’entitat Viatges i 
Més ha programat una xerrada 
pel 24 d’abril per aquelles perso-
nes amb ganes de viatjar pel seu 
compte i/o millorar els recursos 
de què ja disposen. L’entitat 
aprofitarà per presentar-nos 
la nova Guia editada sobre el 
tema. La xerrada es farà a El 
Punt a les 20h. En el mateix 
acte es farà la presentació del 
concurs fotogràfic Vacances.

Avui, a dos quarts de deu del 
vespre al local de la Penya 
Solera, arriba una nova cita 
amb l’Hora golfa del conte. En 
aquesta ocasió, la sessió porta 
per nom Rodalies (contes per 
viatjar en tren). La directora 
d’aquesta sessió és Mònica 
Plana i les lectores són Susanna 
Tortajada, Montse Gatell, Rosa 
Mª Baró, Maria Hernández 
i Mònica Mimó, que llegiran 
contes i narracions que succeei-
xen en un tren.
Des de contes clàssics de 
Txèjov passant per l’erotisme 
de La noia del tren, fins a d’altres 
de Pío Baroja, Josep Carner, 
Mercè Rodoreda, Josep Palau i 
Fabre, mort recentment, i Vic-
tòria Catalana, pseudònim del 
tercer premi de narració curta 
del certamen Joan Arús 2008.
Tots els relats aniran acompa-
nyats amb música i la durada 
de la sessió serà d’una hora i 
mitja.

La ràdio millora el 
seu servei de Ràdio 
on Line

Informació per als 
músics novells de 
Castellar

Avui, l’Hora golfa 
del conte es 
dedica al tren
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El projecte de l’edifici de la sisena 
escola de Castellar, El Sol i la 
Lluna, es licitarà en un termini 
màxim de quatre mesos. Això és 
el que va despendre de la trobada 
que van mantenir dimarts passat 
l’alcalde de Castellar, Ignasi 
Giménez, i la regidora d’Educació, 
Antònia Pérez, amb pares i mares 
del centre. Amb aquesta notícia, 
l’AMPA del centre comença a 
veure la llum al final del túnel. 
Ja tenen terminis. Tenen el com-
promís que l’edifici estarà llest 
el curs 2009 - 2010. A la reunió, 
a la qual també va assistir l’ar-
quitecte del projecte, es va infor-
mar que una vegada es comencin 
a fer les obres, es preveu que els 
treballs durin un any. Segons els 
càlculs de la Generalitat, el nou 
centre podria funcionar d’aquí a 
dos cursos acadèmics. 

En una compareixença conjunta, 
els grups municipals de l’oposició 
(CiU, ERC i L’Altraveu) han acusat 
el govern d’amargar informa-
ció sobre les Àrees Residencials 
Estratègiques (ARE), i demanen 
que es posi en marxa un procés de 
debat sobre la qüestió.

Segons els tres grups muni-
cipals, “el govern no va informar 
de dades que apareixen al docu-
ment de treball de la Generalitat 

la distribució de l’escola|| La 
nova escola es farà en els terrenys 
de les antigues piscines del carrer 
Sant Feliu, tindrà dues línies i 
una capacitat per a 450 alumnes. 
El Sol i la Lluna es construirà en 
un edifici de 3.500 m2 de super-

  Annia García

La sisena escola es 
licitarà abans de setembre

  La maqueta de la sisena escola es va presentar dimarts passat als pares i mares del col·legi. || J.G.

fície construïda, repartit en tres 
plantes.

A la planta baixa de l’edi-
fici, hi haurà 12 classes de primà-
ria de 50 m2 cadascuna i 11 aules 
complementàries, de les quals 
tres es destinaran a les tutories, 

quatre a grups petits, una a l’aula 
de música i audiovisuals i la resta 
a informàtica, plàstica i suport. 
A la planta baixa, s’ubicaran els 
lavabos tant per al professorat 
com per alumnat, uns vestidors i 
instal·lacions tècniques.

A la primera planta es faran 
les sis aules d’educació infantil, de 
63 m2 cadascuna, lavabos propis 
per als infants, una aula de psico-
motricitat i una altra per a petits 
grups. En aquesta planta també 
s’ubicarà un local per a l’AMPA, 
una biblioteca i lavabos per al pro-
fessorat. La planta es completa 
amb la cuina i el menjador, de 60 
i 155 m2 respectivament, i un pati 
per als més petits que es pavimen-
tarà amb goma i sorrals.

A la tercera planta hi haurà 
la direcció del centre, secreta-
ria, consergeria, el cap d’estu-
dis i una sala d’espera. A més, 
s’han previst dues pistes espor-
tives, patis i zones ajardinades. 
El projecte no preveu la cons-
trucció de cap gimnàs, ja que el 
pavelló Dani Pedrosa farà aquesta 
funció i també s’utilitzarà com a 
sala d’actes. El centre tindrà dos 
accessos, un per a vianants i un 
altre per a vehicles. 

L’oposició reclama un 
debat sobre les ARE

de Catalunya”, com ara el nombre 
d’habitatges que s’hi construiran. 
En total, aquest document recull 
que es poden fer 671 habitatges a 
les dues ARE previstes, la meitat 
serien de protecció oficial. L’opo-
sició també lamenta que “amb les 
ARE s’esgotarà tota la reserva 
de sòl del municipi”.

L’alcalde de la vila, Ignasi 
Giménez, ha apuntat que el docu-
ment “és només una proposta”, 
i que, per tant, no és definitiu. 
Segons Giménez, el mes d’abril es 
farà a la vila una audiència pública 

“per explicar què són les ARE”. 
Abans, el govern s’haurà d’haver 
trobat amb la Generalitat per 
començar a concretar el desenvo-
lupament d’aquestes zones. “Un 
cop tinguem més informació, 
crearem una comissió tècnica 
amb els grups de l’oposició”, ha 
dit Giménez, responent així a la 
demanda dels altres grups muni-
cipals.

Mentre CiU, ERC i L’Altraveu 
qüestionen la necessitat d’aquesta 
figura urbanística, en un moment 
en què la revisió del Pla General 

d’Ordenació (PGO) sembla immi-
nent, des del govern conside-
ren que és la millor opció “per 
cobrir la necessitat d’habitatge 
de nous col·lectius”. A més, Pepe 
González, regidor de Projectes 

Estratègics, creu que les ARE per-
meten ubicar equipaments nece-
saris  i que no modifiquen el model 
de municipi: “No incloem ni un 
metre quadrat de sòl no urbanit-
zable”, ha dit el regidor.     

  Jordi Rius

  Francesc Centeno (L’Altraveu), Montse Gatell (CiU) i Jordi Permanyer (ERC). || J.G.



El nivell dels aqüífers és 
el més baix des del 2002 

Castellar no està en una situa-
ció de sequera tan crítica com 
els municipis de la comarca que 
s’abasteixen de la Xarxa Ter-Llo-
bregat. Tot i això, les reserves dels 
aqüífers municipals es troben a 
un nivell inferior al dels anys 2003 
i 2007. De fet, només són compa-
rables al que presentaven durant 
el període 2000 - 2002.

Segons dades  de la regidoria 
de Medi Ambient, Castellar uti-
litzarà, durant aquest any 2008, 
1.705.500 m3 d’aigua. Un consum 
molt similar al que s’ha gastat 
durant els darrers anys. D’aquesta 
aigua, un 60% correspondrà a l’ús 
domèstic, un 20% s’emprarà per 
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l’ús industrial i un 7% a l’ús muni-
cipal. “Castellar està millor que 
altres municipis de la corona de 
Barcelona, però la situació no 
és la idònia ni l’òptima”, ha dit 
el regidor de Medi Ambient, Aleix 
Canalís. En aquest sentit, els pous 
castellarencs estan al mateix 
nivell que altres anys durant els 
mesos de maig. Per tant, la situ-
ació durant els mesos de juliol, 
agost i setembre dependrà total-
ment de les pluges.

Davant d’aquesta situació, el 
consistori ha demanat als ciuta-
dans que facin un bon ús de l’aigua 
de xarxa. Així, es recomana no fer 
servir aigua de boca per regar 
jardins, vials o voreres i no rentar 
els vehicles amb mànega. A més, 
es recorda que les rentadores i 
els rentavaixelles treballin a la 
seva màxima capacitat. Canalís 
ha deixat clar que “de moment 
només es tracta d’una recoma-
nació, però més endavant es 
pot convertir en una prohibi-
ció si la situació s’extrema”. En 
aquesta línia, l’Ajuntament repar-
tirà als domicilis de Castellar-
més de 8.000 reductors volumè-
trics per la cisterna del vàter, una 
mesura que busca reduir el volum 
d’aigua que es gasta a les llars per 
aquesta qüestió.

Castellar consumirà 
aquest any més d’1,7 
milions de metres 
cúbics d’aigua

L’Ajuntament 
demana als 
ciutadans fer un bon 
ús de l’aigua de xarxa

ordenança d’estalvi|| El consis-
tori està preparant una ordenança 
d’estalvi d’aigua que, ara mateix, 
es troba en fase de consens amb 
els diferents grups municipals. La 
ordenança segueix l’exemple d’al-
tres municipis com ara Granollers. 
“L’objectiu del text serà fomen-
tar el reciclatge d’aigua i fomen-
tar la depuració d’aigues grises 
en edificis plurifamiliars”, ha 
explicat Canalís. Així, es preveu 
que els edificis plurifamiliars de 
més de vuit habitatges, així com 
els unifamiliars amb més de 150 

  Mireia Sans

  Una font de Castellar del Vallès. || J.G.

m2, hagin d’instal·lar una depura-
dora d’aigües grises. Aquest punt 
ha generat controvèrsia, ja que hi 
ha forces polítiques que són par-
tidàries que facin falta menys de 
vuit habitatges per instal·lar-la. A 
més, el text preveu la col·locació 
de comptadors d’aigua diferenci-
ats pels habitatges que disposin 
de jardí i/o piscines. Així es com-
putarà, per una banda, el consum 
d’aigua de boca i, per l’altra, el del 
reg de jardins i de les piscines. Es 
preveu que el document s’aprovi 
en el proper ple.  

La connexió amb la xarxa 
d’aigües Ter-Llobregat 
va avançant. L’Agència 
Catalana de l’Aigua (ACA) 
va licitar les obres el mes 
de febrer i ara només 
queda saber quina serà 
l’empresa que s’encarre-
garà de la construcció de 
l’obra. El projecte executiu 
ja està aprovat, tot i que 
ara s’estan resolent les 
diferents al·legacions 
que s’han presentat 
al projecte, com ara el 
recurs d’alçada presentat 
per L’Altraveu. Aquesta 
connexió consistirà en la 
conducció de l’aigua de 
la xarxa des del dipòsit 
de Can Llong, situat a 
Sabadell. A  més, també 
suposarà la construcció 
d’un nou dipòsit de 4.000 
m3 a la zona de Puigverd i 
d’una estació de bomba-
ment per superar la falla 
del riu Ripoll. Les obres 
estan valorades en prop de 
4,8 milions d’euros, dels 
quals l’ACA n’afrontarà un 
25% i el consistori el 75% 
restant, amb aportacions 
de Sorea i de la junta 
de compensació de Can 
Bages. La connexió té la 
voluntat de garantir el 
subministrament d’aigua 
de boca al municipi, tot i 
que, segons el govern, la 
xarxa Ter-Llobregat serà 
l’encarregada d’abastir 
els polígons industrials.

Connexió a la xarxa 
Ter-Llobregat
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Una Setmana Verda 
molt lúdica i educativa 

Nova etapa per a la 
Taula d’Immigració

Giménez, nou
vocal de la FEMP

Aquesta setmana s’ha celebrat la 
dotzena Setmana Verda a Caste-
llar del Vallès. Els dos actes prin-
cipals han estat les tres exposici-
ons, que es podran veure encara 
fins el dia 24, i els diferents tallers 
que s’han dut a terme a les escoles 
del municipi. 

L’exposició de fotografies del 
Concurs de la XII Setmana Verda 
ha animat 24 persones a partici-
par-hi. Totes les obres s’exposen 
al Bar Calissó Art i els guardons 
han recaigut en Elvira Guàrdia, 
primer premi per Cascada Detti-
fos - Islàndia; Isabel Mach, segon 
premi per Mirall; i Francesc Deu, 
que ha rebut el tercer premi per 
Desembocadura del riu Ter.

L’altra exposició de foto-
grafies és la del IV Concurs del 
Vallès Natural, cedida pel Consell 
Comarcal del Vallès Occidental, 
que ha comptat amb la participa-
ció de 184 fotografies de 74 autors 
diferents. Les obres s’exposen, 
en aquest cas, al Mercat Munici-
pal. Al mateix espai també s’hi pot 
veure l’exposició Aigua de tothom, 
un dret i no una mercaderia, cedida 
per l’associació catalana Enginye-
ria Sense Fronteres (ESF). Con-
sisteix en un cub de dos per dos 
metres que inclou fotos i text. 
Aquesta exposició té un caire més 
social i pretén incidir en la socie-
tat i les administracions públiques 
per aconseguir que s’apliqui el 
reconeixement de l’accés a l’aigua 
com un dret humà universal.

tallers d’estalvi d’aiguaii Les 
escoles Bonavista, Sant Esteve, 
Immaculada, Mestre Pla, Emili 
Carles Tolrà, El Casal i l’IES Cas-
tellar han participat a la Setmana 
Verda a través d’uns tallers d’es-

La Taula d’Immigració de Cas-
tellar del Vallès es va reunir la 
setmana passada amb un objec-
tiu principal: replantejar les 
seves tasques després de prop 
de dos anys sense reunir-se.

La decisió més destacada 
de la reunió és una incorpora-
ció: “A partir de la propera 
trobada, que tindrà lloc el 
10 d’abril, participaran per-
sones nouvingudes d’altres 
països”, ha explicat Glòria 
Massagué, regidora de Coope-
ració i Voluntariat. La intenció 
és poder recollir les seves inqui-
etuds i necessitats.

De fet, la Taula d’Immi-
gració es planteja treballar “en 
accions concretes que siguin 
el més efectives possible”, 
segons ha apuntat Massagué. 
D’aquesta manera, el proper dia 
31 de març es posaran en marxa 

L’alcalde de Castellar, Ignasi 
Giménez, ha estat nomenat 
vocal de la Federació Espa-
nyola de Municipis i Provín-
cies (FEMP). En concret, 
Giménez treballarà en la comis-
sió de Mobilitat i Accessibilitat 
d’aquest organisme. 

La constitució de la comis-
sió va tenir lloc dimarts de la 
setmana passada a Madrid. La 
comissió està presidida per l’al-
calde de Màlaga, i el vicepresi-
dent és l’alcalde de Terrassa, 
Pere Navarro. En formen part 
representants d’altres 20 muni-
cipis. A la reunió es va establir 
també el calendari de treball, 

Més de 320 alumnes 
de Castellar han 
realitzat un taller 
d’estalvi d’aigua

talvi d’aigua. Durant quatre dies, 
estudiants de Ciències Ambientals 
han explicat als nens i nenes de 
Castellar la quantitat d’aigua que 
gastem i la poca consciència que 
de vegades tenim les persones 
d’aquest consum excessiu.

Els tallers, d’una hora de 
durada, han consistit en una 
primera part explicativa en la 
qual s’han exposat aspectes de 
caràcter general com quants litres 
d’aigua hi ha al planeta, quina 
quantitat d’aigua dolça es destina 
a l’agricultura, al consum domès-
tic i la indústria i aspectes més 
propers com ara quants litres fem 
servir habitualment quan enge-

unes sessions d’iniciació a la 
llengua catalana. Segons la regi-
dora, ja s’ha apuntat “un grup de 
deu noies marroquines”. El curs 
s’allargarà fins el dia 2 de juny, i es 
realitzarà tots els dilluns, de dos 
quarts de deu a dos quarts de 12 
del matí, a la ludoteca municipal; i 
les inscripcions són obertes. Per a 
les persones que tinguin a càrrec 
infants, s’acondicionarà un servei 
de canguratge.

treball amb les entitats|| Des 
de la Taula d’Immigració també 
es plantegen treballar conjunta-
ment amb les entitats. De fet és a 
través de les entitats que la Taula 
contactarà amb els diferents col-
lectius de persones immigrades al 
municipi.

D’altra banda, de cara a la 
reunió del 10 d’abril, Mohammed 
Ezrouc, responsable del Centre 
d’Informació per a Treballadors 
Estrangers, farà un balanç de 
l’últim any de l’organisme.    

centrat en accions “de millora 
de la mobilitat a l’interior dels 
municipis, sobretot per a les 
persones que tenen problemes 
de mobilitat”, segons ha apuntat 
el mateix Giménez, que considera 
que un dels punts destacat és tre-
ballar “en la millora dels trans-
ports públics”. Així, ja es treba-
lla en l’organització d’un congrés 
sobre mobilitat, que tindrà lloc el  
mes de juny a Màlaga.

En la mateixa línia de 
treball, es valorarà la col-
laboració dels municipis amb 
diverses entitats, com poden ser 
l’IMSERSO. Aquesta organitza-
ció, de fet, ha subvencionat una 
part del cost de les obres del 
carrer Nou de Castellar, adreça-
des a millorar l’accessibilitat.    

 Marina Antúnez

  Primer Premi del desè concurs de la XII Setmana Verda. || ELviRA GuàRdiA

  Taller d’estalvi d’aigua al curs de 5è A del CEIP Bonavista. || m.A.

guem una aixeta. 
“Jo no sabia que gastava 

quatre garrafes només per dut-
xar-me! Imagina’t quan em 
banyo!”, ha dit un alumne de 
cinquè del Bonavista. Un altre 
afegia: “A casa regarem de nit 
perquè ens han dit que així 
l’aigua s’evapora menys”.

La monitora ha fet grups 
de sis nens i nenes i els ha donat 
unes fotografies on havien d’in-
dicar el problema que creien que 
es produïa i les solucions que 
ells adoptarien. En acabar, els 
alumnes han reconegut: “Ara 
sabrem estalviar millor l’aigua 
que fem servir a casa”. 

  Annia García

  A.G.
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Jordi Niñerola,
Secretari Organització PSC

“Esperàvem guanyar, però no 
amb tanta diferència. En tot 
cas, sabem que hem de conti-
nuar treballant pel nostre elec-
torat en tots els comicis” 

Montse Gatell,
Presidenta de CDC

“Els resultats van en la tendència 
que ja esperàvem, a Castellar ha 
vingut molta població de munici-
pis socialistes, però estem satisfets 
perquè ens hem mantingut”

Joan Sánchez,
President del Partit Popular 

“Hem perdut a Espanya, però a 
la vila hem obtingut un molt bon 
resultat, que ens fa tenir espe-
rances perquè vol dir que hi ha 
votants del PP” 

Ferran Sant,
secretari d’Organització d’ERC

“La crida al vot útil que s’ha fet 
des del PSC i el PSOE, i la por a 
una possible victòria del PP han 
desviat molt del vot d’esquerres 
cap al PSC”

Nick Bedson,
coordinador d’EUiA

“No són els resultats que espe-
ràvem, la bipolarització de la 
campanya electoral ha afectat 
els partits més petits i d’es-
querres”

LES REACCIONS A NIVELL LOCAL

RESULTATS A CASTELLAR

La jornada electoral del passat 
diumenge va deixar un clar gua-
nyador: el Partit dels Socialistes 
de Catalunya (PSC). Els vots que 
la formació va rebre a tot Catalu-
nya (un 45,33% del total, 25 escons) 
van ser decisius per la victòria del 
PSOE a nivell estatal. A més, es 
tracta dels millors resultats de la 
formació des de l’any 1982.

A Castellar del Vallès els 
resultats han seguit la tendèn-
cia general del país. La participa-
ció va baixar uns sis punts, fins 
el 73,46%. El PSC ha guanyat un 

El PSC s’imposa al 
país i al municipi

  Annia García
8% dels vots respecte l’any 2004, 
aconseguint un 46,55% i doblant 
el resultat de Convergència i Unió 
(CiU). La federació ha perdut unes 
dècimes respecte el 2004, l’han 
votada un 22,45% de l’electorat. 
I amb un augment de dos punts, 
el Partit Popular (PP) s’ha con-
vertit en la tercera força amb un 
13,65% dels vots. En l’apartat de 
les baixades, es troben Esquerra 
Republicana de Catalunya (ERC) 
i Iniciativa per Catalunya Verds-
Esquerra Unida i Alternativa 
(ICV-EUiA). Els republicans han 
perdut més d’11 punts, situant-se 
com a quarta força amb un 7,21% 
dels vots. Els ecosocialistes han 

perdut només un punt.
Igual que a la vila, a Catalu-

nya el PSC i el PP guanyen en vots 
i escons, i CiU puja unes dècimes, 
que suposen un nou escó: la fede-
ració tindrà 11 representants al 
Congrés. També són els matei-
xos els partits que perden vots. 
Esquerra passa del 15,98% dels 
vots i vuit escons, al 7,86% i tres 
escons, cosa que suposa la pèrdua 
del grup propi al Congrés. ICV 
baixa poc, però perd un dels dos 
escons que ocupava a Madrid. 
Aquest resultat, sumat a la dava-
dalla que ha registrat Izquierda 
Unida, ha deixat a la formació 
d’esquerres sense grup propi. 

46,55% 22,45% 13,65% 7,21%

5,13%

ALTRES
5,01%

cens electoral:
Participació:

Abstenció:
vots vàlids:

vots nuls:
vots en blanc:

16.806
73,46%
26,54%
12.270
76
179
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Prop d’un centenar de persones van mostrar dilluns el seu rebuig a 
l’atemptat terrorista que va tenir lloc el passat divendres. La banda 
terrorista ETA va assassinar l’ex-regidor socialista Isaías Carrasco a 
Mondragon, al País Basc. La convocatòria es va estendre a gran part 
dels municipis del Vallès Occidental.

miREiA SAnS

Cinc minuts de silenci 

L’IES Castellar 
viatja a Suïssa

  Alumnes de l’IES Castellar a les instal·lacions del CERN. || cEdidA

S’ajorna la visita de 
Montilla al Mercat

  Redacció

El president de la Generali-
tat de Catalunya, José Montilla, 
ha ajornat la visita prevista per 
aquesta tarda a Castellar per 
motius d’agenda. El president de 
la Generalitat ha d’assistir el matí 
de divendres als actes del funeral 
de l’abat emèrit de Montserrat, 
Cassià Maria Just, mort la mati-
nada de dimecres. L’assistència 
als funerals ha obligat al presi-
dent a canviar la seva agenda.  
Montilla tenia previst arribar a la 
vila a les 17:45 per fer una visita 
al nou Mercat, inaugurant oficial-
ment el recinte. L’Ajuntament de 
Castellar està pendent de concer-
tar una nova data per a la visita 
del president de la Generalitat.  

Del 7 al 10 de març, els alumnes 
de segon de Batxillerat de 
l’IES Castellar van viatjar a 
Ginebra (Suïssa) per visitar un 
dels centres d’investigació més 
importants del món en física 
fonamental, el Centre Europeu 

de Recerca Nuclear (CERN). 
Segons els alumnes i professors, 
la visita els ha permès conèixer 
les investigacions de físics, cientí-
fics i enginyers que treballen en la 
investigació de l’univers després 
del Big Bang. || m.A.
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La Fira de Sant Josep es 
trasllada a la plaça Major

De totes les festes que se celebren 
al llarg de l’any a Castellar, la Fira 
de Sant Josep és sens dubte una 
de les més esperades. El proper 19 
de març, a banda de mantenir-se 
com una festa religiosa estesa a 
tot el territori català, també és el 
dia en què la vila celebra la festi-
vitat amb la fira d’aliments arte-
sans. La novetat d’enguany és que 
totes les activitats es faran en un 
nou espai: la nova plaça Major i la 
plaça del Mercat.

Al matí i a la tarda es podran 
visitar 55 parades de produc-
tes artesans vingudes d’arreu de 
Catalunya i Europa (bàsicament 
França), tot i que set d’elles són 
de Castellar. Totes les parades 
estaran col·locades a la plaça 
Major i a la plaça del Mercat i 
vendran embotits, formatges, 
ametlles, mel, herbes remeires, 
coques i pa, olives, caramels natu-
rals, anxoves, vins i caves, salses, 

  Marina Antúnez

Aquest any es 
repartiran unes 
700 cremes de 
Sant Josep

mongetes del ganxet i xurros.
Com a novetat, s’incorporen 

a la fira alguns establiments per 
primera vegada: una parada de 
llavors per l’hort, una d’embotits 
asturians, una altra de formatges 
francesos, una de codony i con-
fitura francesos i una parada de  
salses per a bolets.

Al mateix espai de la plaça, 
tres entitats castellarenques i la 
botiga Imaginària han preparat 
activitats per als més menuts. 
Aquest comerç en concret ha 

organitzat el Segon Concurs de 
Jocs d’Enginy, amb la col·laboració 
de Kanaya, Ioios i Arts i Marcs. A 
partir de les 11 del matí s’oferirà 
un tall de coca a tots els visitants 
de la fira d’aliments.

L’entitat Padrins Solidaris 
també serà present a la fira per 
contribuir i donar-se a conèi-
xer a la ciutadania. S’ha previst 
una tómbola que tindrà, segons 
l’entitat, un premi quasi segur 
gràcies a les donacions dels 
comerços.

actes de tardaii A dos quarts 
de cinc s’iniciarà el tradicional 
repartiment de crema de Sant 
Josep, elaborada per la pastisseria 
Muntada. Aquest any s’ha previst 
repartir unes 700 racions entre 
els assistents. 

A continuació, començarà 
una audició de sardanes orga-
nitzada per l’ASAC, a càrrec de 
la Cobla Jovenívola de Sabadell. 
Al vespre es donaran per 
acabats tots els actes de la fira 
d’aliments artesanals.  

El proper 17 de març, a dos 
quarts de dotze del migdia i al 
teatre municipal de Balaguer, 
es farà l’entrega de medalles 
de bronze, or i plata a tots els 
bombers voluntaris i funciona-
ris de Catalunya. Enguany, els 
bombers voluntaris de Caste-
llar Montserrat Vendrell i Fran-
cesc Giralt rebran la medalla 
de bronze, que s’atorga a tots 
aquells bombers que ja porten 
25 anys de servei al cos. Habitu-
alment, aquesta cita se celebra 
cada any al voltant de la Festa 
del Patró dels bombers, Sant 
Joan de Déu, que se celebra el 
8 de març. L’acte estarà pre-
sidit pel Conseller d’Interior i 
Relacions Institucionals, Joan 
Saura. La Direcció General de 
Prevenció, Extinció d’Incen-
dis i Salvaments  serà l’encar-
regada de donar les medalles a 
tots els homenatjats i homenat-
jades: les de bronze per als que 
porten 20 anys com a bombers, 
de plata per als que en porten 
25 i d’or per els que fan 35 anys 
de servei. || m. A.

Bronze per a dos 
bombers de la vila

  La crema catalana que es va repartir l’any passat durant la festa de Sant Josep. || JOSEP GRAELLS

  Montserrat Vendrell. || m.A.



El món al revés

Es pot dir que aquest participant a la 1ª Trobada Custom va veure el 
món al revés en el moment de fer les cabrioles amb la seva moto. Sort 
que hi havia una muntanya de terra al costat  per evitar el cop.

LA FOTO DE LA SETMANA

Quines mesures 
pren per estalviar 
aigua a casa?

EL DILEMA

Tinc reductors de pressió, 
no em banyo sinó que em 
dutxo, normalment tanco l’ai-
xeta quan em rento les dents i 
tenim molta cura en fer renta-
dores quan estan carregades 
del tot.

Jordi Domingo
Gerent de l’àrea de territorri 

A casa tinc instal·lats difusors 
d’aigua a les aixetes, procuro 
no fer servir la banyera i dut-
xar-me i prou i sempre intento 
utilitzar l’aigua el mínim temps 
possible quan em rento les 
dents, quan frego plats, etc....

José Manuel Fernández
Economista

Prenc poques mesures, però 
tampoc sóc malgastadora 
d’aigua. A més, tinc un pou 
i gasto molta aigua del pou. 
Tampoc sóc de banyar-me 
molt, sinó que em dutxo.

Núria Paz
mestressa de casa
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M’hi trobo bé a la plaça Calissó, 
és recollida. M’agrada la plaça 
Catalunya, té molts racons per 
gaudir-ne. Potser tan sols és una 
qüestió de pell i ja no som aquells 
“Burros Catalans”, de pell forta i 
llom ample que podíem amb tot i 
seguíem treballant per la nostra 
terra. Potser ara som com petits 
“peixos tropicals”, de pell deli-
cada, que han de viure en grans i 
bonics aquaris de complicats sis-
temes de funcionament, perquè 
tothom els puguin admirar.

Massa pell fina

Vull demanar disculpes per avançat 
a totes les persones a qui la meva 
nota pugui travessar la pell fina i 
ara m’explico. Fa dies que tinc una 
estranya sensació, per tot apareix 
sempre un “NO”. El CEIP El Sol 
i la Lluna necessita ampliar dins 
del recinte del CEIP Sant Esteve, 
no els queda cap altra solució ja 
que no tenen escola pròpia, des 
del CEIP Sant Esteve es queixen i 
diuen “NO”, fent-ho amb una his-
tòria sobre bolets i xampinyons, 
s’alça una veu dient “NO”, que així 
es ridiculitza els infants. Conscients 
de tanta problemàtica, el Consell 

Escolar Municipal aprova la cons-
trucció d’una setena escola en una 
part dels terrenys municipals del 
Club Atlètic Castellar, des del club 
es diu “NO”, allà tampoc la volen. 
Per fi més habitatges protegits, 
“perquè la gent jove de Castellar 
no hagi de marxar del municipi si 
vol emancipar-se”, doncs sorpresa! 
“Castellar NO necessita aquestes 

Àrees Residencials Estratègi-
ques (ARE)”. El govern local vol 
crear una illa de vianants, segons 
sembla per potenciar el centre de 
la Vila, alguns veïns diuen “NO 
volem zona de vianants”.
“NO” a les activitat a la plaça 
Calissó, es massa petita. “NO” 
a l’Espai Tolrà, queda lluny del 
centre i l’equipament és dolent. 
“NO” a la Plaça Catalunya, és 
laberíntica i fa massa calor. “NO” 
als ànecs del llac artificial, perquè 
l’aigua fa pudor. . .
Senyores i senyors, sento que 
“NO” encaixo en el meu poble, 
sóc mare d’una alumna del CEIP 
Sant Esteve, i em solidaritzo amb 
els nens/es del CEIP Sol i Lluna. 
Confio en les persones i “NO” crec 
que ningú vulgui menysprear uns 
nens/es petits. “NO” entenc com 
es pot dir “NO” voler compartir 
terrenys municipals amb d’altres 
veïns necessitats. Visc en un habi-
tatge protegit i m’ha ajudat en la 
vida, perquè “NO” en poden fer 
més? Sóc nascuda a Castellar i 
vull passejar i gaudir el centre de 
la meva vila sense por dels cotxes. 

Els canvis de Forja

Decepció

La vida de les 
nostres dones,
les dones de la 
nostra vida

ida Abad

Joan Fernández

maria Pujol

Gener martí

JOSEP GRAELLS

FE D’ERRADES

A la pàgina de resultats de la secció 
d’esports de L’Actual del dia 7 de 
març es publicava per error els 
resultats de futbol, bàsquet i hoquei 
base de la setmana anterior.

Jo també estic decebut amb el 
supermercat obert a la plaça 
Mercat. Hi he entrat dues 
vegades i li asseguro que a mi 
no m’hi veuran més.
La publicitat a través de la 
megafonia en castellà, el per-
sonal se’t dirigeix en castellà, 
quan ets a la caixa a pagar, la 
caixera també parla en castellà, 
les dues vegades li he dit que em 
podia parlar en català perfecta-
ment. Senyora Roser, no tinc el 
gust de conèixer-la personal-
ment. En el seu lloc jo hauria 
deixat la bossa de regal i trobo 
molt bé que anés a reclamar a la 
conferenciant que parlés en la 
nostra llengua. Permeti’m que 
vagi més lluny: i si les perso-
nes de Catalunya deixéssim de 
comprar els productes que ens 
anuncien per TV3 en castellà?

Aquest ha estat el lema al voltant 
del qual ha  girat la celebració del 
Dia Internacional de la Dona a 
l’IES Castellar. Sobre un fons lila 
–la simbologia és important- les 
fotografies de mares, àvies, ger-
manes... DONES amb majúscules 
perquè són dones anònimes, dones 
treballadores que han passat o 
passen sense fer gaire soroll i que, 
més o menys conscientment, han 
hagut d’assumir el paper que, des 
de temps immemorials, la societat 
els ha reservat.
Són dones que, tot i haver lluitat, 
han vist limitades les possibilitats 
de realització personal, de pro-
moció laboral, d’accés a càrrecs 
públics... Perquè  la seva primera 
obligació ha estat la dedicació 
familiar. No hi havia, però, només 
la imatge. Al costat de cada foto-
grafia, unes paraules d’afecte, de 

reconeixement, d’admiració, de 
suport... amb les quals néts, fills i 
germans han volgut homenatjar  
unes dones concretes i conegu-
des, les dones de la seva vida. Però 
també han volgut palesar que 
avui –just cent anys després dels 
tràgics fets de Nova York- encara 
són necessàries la reivindicació i 
la lluita. I ho són  perquè encara hi 
ha massa diferència entre homes i 
dones, perquè encara hi ha massa 
dones maltractades o assassina-
des, perquè encara ens limitem 
massa a projectes més o menys 
ambiciosos que no arriben a con-
cretar-se. No costa gens fer decla-
racions d’intencions o bons pro-
pòsits, però passar a l’acció i al 
compromís personal ens exigei-
xen un esforç que no sempre som 
capaços de fer.
Tots som responsables d’aquesta 
situació i tots hi hem de posar 
el nostre gra de sorra per millo-
rar-la. Però són els nostres repre-
sentants polítics els primers que 
haurien de prioritzar, més enllà 
de les campanyes electorals, les 
polítiques necessàries per arribar 
a aconseguir la igualtat real entre 
homes i dones. Durant la nit elec-
toral del 9 de març, entre moltes 
altres coses, el senyor Rodríguez 
Zapatero es va comprometre a 
treballar-hi. Tant de bo no li ho 
hàgim de retreure d’aquí a quatre 
anys.

En el número del setmanari Forja, 
corresponent al 29 de febrer de 
2008, surt publicat l’escrit que 
els vaig adreçar el dimarts 19 de 
febrer amb el títol Contraris als 
canvis de Forja. Considerant que 
el títol original de l’escrit adreçat 
era Els canvis de Forja vaig dema-
nar-los una rectificació i una dis-
culpa pel que considero una mani-
pulació del sentit d’una opinió, pel 
que suposa de perjudici per a la 
persona que subscriu, i per la 
interpretació mal intencionada 
del seu contingut favorable a un 
tipus de canvis i en desacord al 
canvi de títol pels motius sufici-
entment i clarament exposats. Pel 
fet de no haver estat atesa aquesta 
reclamació pel setmanari esmen-
tat i considerant que és un canvi 
del tot inacceptable, els demano la 
seva publicació a L’Actual.



els vianants que ho pateixen -avis, nens, 
persones carregades amb bosses, car-
retons de la compra, cotxets, criatu-
res...? I oi que ens queixem quan ens 
sentim perjudicats per tot això? 
Tothom sap que totes les normes,  
regles i lleis tenen excepcions (que les 
confirmen!), que de vegades no hi ha 
més remei que saltar-se-les perquè 
no hi ha cap aparcament a la vora, 
tinc molta molta pressa, són només 
vint segons (per deixar/recollir el nen 
a la llar d’infants!) o cinc minuts (per 
comprar el pernil salat a la xarcu-

teria, una mona a la pastisseria o el 
diari a la papereria!)... Total, ningú se’n 
veurà afectat, justament ara no sortirà 
ningú d’aquest gual, ara no vindrà cap 
iaia amb carretó, ni cap avi amb bastó, 
ni cap cadira de rodes, ni cap camió car-
regat... Ja seria casualitat!
Doncs aquesta és l’experiència diària 
d’avis i àvies, clients i repartidors dels 
mercats i supermercats, vianants i 
conductors, pares i mares amb els 
seus infants... O sigui, tu i jo. La suma 
d’excepcions perpetua una situació 
contrària a l’establerta.

Tots, o gairebé tots, som víctimes i 
botxins, culpables i innocents, trans-
gressors i perjudicats. Tot depèn del 
lloc que ocupem en aquell moment: 
la vorera o el volant. I de la pressa que 
tinguem. I dels costums, és clar.
I algú al·legarà: i la policia, què hi fa? No 
ho sé, però no són ells, a qui hem de 
mirar. Deixem-los feines complicades 
de veritat. Aquesta no té secret.
Un parell de punts negres a tall 
d’exemple: els carrers Prat de la 
Riba i Major. Quan els podrem 
passar sense interrupcions? 

A veure quan plou...

I la policia,
 què hi fa?

Por a créixer

questa frase sempre ha 
format part de la nostra 
quotidianitat, però ara 
es va sentint amb més 

necessitat. Estem en un període de 
gran escassetat de pluges, portem 
molt temps amb absència de preci-
pitacions importants a les capçale-
res dels rius. A Catalunya és la pitjor 
sequera des dels anys 1944 i 1953.  
La Generalitat, l’abril de 2007, va 
aprovar el Decret d’adopció de 
mesures excepcionals i d’emergència 
en relació amb la utilització dels recur-
sos hídrics. Aquest decret s’ha prorro-
gat fins que les reserves no assoleixin 
un nivell de normalitat. 
La gestió de l’aigua és un tema molt 
complex. Quan es parla de l’aigua 
afloren interessos contraposats i con-
flictes territorials. De fet, l’aigua és 
un recurs que tots gestionem, tant la 
població com l’administració, cadascú 
hi ha de posar de la seva part per fer 
un ús òptim evitant el malbaratament. 
Aquest cas tan irresponsable que es 
va fer públic fa uns dies, el de la fuga 
de la canonada Cardedeu-Trinitat, ens 
fa avergonyir. És hora d’arreglar les 
canonades, de recuperar les connexi-
ons subterrànies que van directament 
a claveguera, les aixetes que degoten, 

de fomentar més l’estalvi... En defini-
tiva, de fer un ús eficient de l’aigua.
Des de fa uns anys s’executen obres 
destinades a l’increment de l’aigua dis-
ponible amb la dessalació i la reutilit-
zació d’aigües residuals, a la millora de 
la qualitat a través de la depuració, la 
restauració ambiental de rius, aqüí-
fers i aiguamolls, i la modernització de 
regadius. Quant als transvassaments 
cal ser molt curós perquè poden 
generar problemes ecològics i de sub-

sistència de la gent de la zona. 
La Generalitat ha comparat el cost 
d’obtenció d’aigua de transvassa-
ment i de dessaladora per a resoldre 
les dificultats d’abastiment d’aigua 
a Barcelona obtenint un preu més 
baix per m3 d’aigua amb la dessa-
lació. Aquest sistema ha millorat la 
seva eficiència energètica a mesura 
que s’ha anat desenvolupant, tot i 
així té inconvenients que cal anar 
resolent, com el fet que l’aigua que 

retorna al mar ho fa amb una con-
centració de sals més elevada.
És molt necessari que es continuï la 
investigació i també el debat sobre 
aquest tema. Com apunten diver-
sos científics, s’ha de ser més engi-
nyós per millorar la situació actual 
i fer nous enfocaments. Per part del 
ciutadà, és important estar atent a 
totes les activitats i propostes que es 
fan a l’entorn d’aquest tema, com la 
Setmana Verda d’enguany.  
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i que tothom està d’acord 
que no està bé aparcar 
en doble fila, davant dels 
guals, sobre la vorera, a 

les àrees reservades als minusvàlids, 
a la càrrega i descàrrega, davant dels 
accessos a les voreres i passos de via-
nants...? Oi que tots som solidaris amb 

O

A

ON BRAMA LA TONYINA

  Gerard Vilanova
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El senyor Papell, en una subhasta 
en què només participa ell, ja va 
per 680 pisos i 2.000 habitants en 
dos anys. Qualsevol que entén una 
mica sap que això és impossible, 
però ja se sap que la ignorància és 
molt atrevida. De totes maneres la 
ignorància del senyor Papell no és 
el més preocupant, sinó el to des-
preciatiu i un xic xenòfob contra 
els forasters que es desprèn de 
la seva actitud. Potser hauria de 
reflexionar sobre la procedència 
dels 22.792 castellarencs regis-
trats l’1 de gener d’enguany.
La senyora Gatell és la que adopta 
una posició més radical. No deixa 
de sorprendre que la seva posició 
sigui de confrontació política 
al decret de la Generalitat en el 
qual es basen les ARES, quan la 
majoria d’alcaldes de CiU s’han 
acollit a la iniciativa. Jo no dubto 
de la capacitat, l’experiència i els 
coneixements de la senyora Gatell, 
el més probable és que els alcal-
des de Banyoles, Figueres, Berga, 
Tona, La Roca, Sant Celoni, Pera-
fort, Valls, El Vendrell, Vila-seca, 
Amposta, Tortosa, Les Borges 
Blanques i Sort, tots ells de CiU, 
estiguin equivocats. 
El senyor Papell segur que pensa 
que els alcaldes d’aquestes pobla-
cions estan tots sota la influèn-
cia dels perversos habitants del 
Baix Llobregat que ens acaba-
ran envaint a tots començant 
per Castellar. És cert que hi ha 
un sentiment que Castellar creix 
molt ràpidament, un sentiment 
que té bases reals. El 1970 Cas-
tellar tenia 7.683 habitants (per 
cert el senyor Papell no hi era). 
L’emblemàtic 1992 vam arribar 
als 13.822. En la etapa 70/92 van 
créixer 279 habitants/any.
L’any 2003, any electoral, Caste-
llar arriba a 19.640 habitants. Des 
del 92 vam créixer 5.818 habitants, 
485 de mitjana a l’any. És a partir 
del 2003 que tot es dispara, fins 
al 2007 (xifra de l’1 de gener del 
2008) Castellar creix 3.152 habi-
tants, 788 cada any. Sabem que 
la memòria es fràgil, però segur 
que la senyora Gatell i el senyor 
Permanyer recorden quina era la 
seva responsabilitat en aquests 
últims quatre anys i també com no 
s’han cobert les necessitats d’equi-
paments especialment educatius.
Les ARES (Àrees Residencials 
Estratègiques) són bones eines de 
gestió que ens permetran crear 
noves tipologies d’habitatges a 
Castellar dirigides als castella-
rencs (joves, noves famílies fruit 
de separacions, famílies monopa-
rentals, gent gran) amb necessi-
tats que no satisfà el mercat.  En 
una època de baixa activitat cons-
tructiva permetrà un creixement 
reduït, dirigit al mercat interior 
i dotat dels necessaris equipa-
ments. 

* Regidor del  PSC

a iniciativa de 
l’equip de govern 
de suspendre lli-
cències en alguns 

solars privats, la majoria indus-
trials, manifestant la voluntat 
d’adherir-se a la proposta de  la 
Generalitat de crear vivendes 
de protecció oficial a través de 
la creació d’Àrees Residenci-
als Estratègiques, ha generat 
algunes airades  reaccions de 
la oposició, especialment de 
CiU i ERC, curiosament els 
partits que formaven govern a 
l’anterior mandat.
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 legim atentament el 
número 4 d’aquest 
L’Actual que, òbvia-
ment, és una eina 

més de referència no només 
per assabentar-se de l’actuali-
tat del municipi, sinó per assa-
bentar-se també d’algunes deci-
sions que pren l’equip de govern 
del PSC i de les quals aquest 
setmanari ens informa, ja que 
costa tant que aquesta informa-
ció arribi pels canals habituals 
de la conversa i el debat.
En tot cas, d’aquest número 4 ens 
sorprenen algunes coses, perquè, 
llegint-lo, ens adonem que tota 

Una nova manera 
de fer política

Ningú no vol 
expulsar els joves de 

Castellar!!
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ns ha sorprès molt 
llegir l’article del 
senyor alcalde amb 
el títol Volem expulsar 

els joves de Castellar? És evident , i 
el senyor Giménez no crec que ho 
posi en dubte, que no hi ha ningú 
que vulgui expulsar els joves de 
Castellar. També és evident que 
utilitzar els titulars i les xifres 
de la manera que s’utilitzen en 
aquest article és més propi d’un 
partit que es troba a l’oposició 
que no pas d’un equip de govern; 
sembla, talment, com si el PSC 
no volgués abandonar aquell estil 
carregat de demagògia que ens va 
acompanyar durant tants mesos 
de precampanya.
En aquesta “resposta” al seu 
article nosaltres també ens farem 
un seguit de preguntes però, a 

una pàgina de publicitat serveix 
a l’equip de govern per respon-
dre unes suposades preguntes 
que els veïns i comerciants dels 
carrers Montcada i Sala Boade-
lla es poden fer sobre el projecte 
de vianantització que es durà a 
terme en aquesta zona. Més enda-
vant accepten que no descarten que 
aquests carrers tornin a ser oberts al 
trànsit rodat (potser ens podríem 
estalviar els diners, doncs...). Hi 
ha també declaracions de l’alcalde 
sobre el controvertit projecte de 
les ARE, aquestes zones residen-
cials que proporcionaran a Cas-
tellar gairebé 700 pisos sense 
que se n’hagi parlat ni debatut. 
El regidor Canalís diu, a més, que 
es faran pisos al camp de futbol 
“per solucionar problemes d’apar-
cament”. Molt bona idea! Parlant 
de “l’empenta als nous equipaments 

educatius”, ens donen la gran 
notícia que Castellar necessita 
una setena escola, un tercer insti-
tut i una escola bressol i ens infor-
men del lloc on ubicaran aquests 
equipaments educatius, que es 
veu que ja està decidit. 
A la pàgina 12, el gran article d’opi-
nió de l’alcalde encapçalat per la 
pregunta “Volem expulsar els joves 
de Castellar?”, en què l’alcalde 
Giménez respon també a suposa-
des preguntes que li podríem fer 
tots plegats sobre les ARE.
L’Actual, doncs, és l’instrument 
que el PSC utilitza per informar, 
dialogar i comunicar-se amb els 
ciutadans i els grups de l’oposició.
I és que, és clar, parlar directa-
ment, cara a cara, t’obliga a escol-
tar els altres.  

* Portaveu del grup municipal de CiU

diferència del seu, les deixarem 
sense resposta: preferim que el 
lector en tregui les seves pròpies 
conclusions.
No l’hauria de fer reflexionar, 
senyor Giménez, el fet que tots 
els grups de l’oposició estiguin 
d’acord amb aquest tema? No hem 
deixat prou clar que justament el 
que volem és que els nostres joves 
de demà no hagin de marxar del 
poble per culpa del fet que hem 
esgotat les reserves de sòl urba-
nitzable per què vingui a viure 
gent de l’àrea metropolitana? Com 
podem estar segurs que aquest 
pisos seran per als joves caste-
llarencs? Per què no diu en el seu 
article que les ARES (Àrees Resi-
dencials Estratègiques) estan pen-
sades per descongestionar la zona 
metropolitana i que la seva priori-
tat no són pas els joves autòctons? 
Si el senyor alcalde està ben infor-
mat, cosa que no posem en dubte, 
per què no dóna tota la informació 
al lector? S’hi amaga alguna cosa 
més rere les ARES? Si ha d’exis-
tir un procés de debat i de refle-

xió, calia fer un article d’opinió 
d’aquest tipus abans d’iniciar-se 
el procés? No li sembla que si el 
tema de les ARES és tan benefi-
ciós per Castellar, la ciutadania 
ja és prou intel·ligent per adonar-
se’n? Per què aquest interès preci-
pitat i tossut per convèncer d’una 
cosa que encara s’ha de debatre?
Ningú no vol expulsar els joves de 
Castellar, això em sembla que no 
es posa en dubte, oi? Volem que els 
joves no marxin de Castellar però 
també volem que els nens d’ara no 
hagin de marxar demà perquè el 
adults no hem previst una reserva 
de sòl per quan aquest dia arribi 
(aquesta també va ser una de les 
problemàtiques que plantejaven 
els tècnics del Pla Local de l’Habi-
tatge, recorda?). Volem debatre el 
tema entre tots plegats i amb pro-
funditat, sense presses ni pressi-
ons. I també volem que no es faci 
demagògia en  un tema tan impor-
tant: ningú no vol expulsar els 
joves de Castellar!!!  

*Membre de la secció local d’ERC




